

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

RESTRICTED
LIMITED B
GATT/CP.4/6/Add.3
29 March 1950
ORIGINAL: ENGLISH &
FRENCH

CONTRACTING PARTIES
Fourth Session

STATUS OF PROTOCOLS TO THE GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

ADDENDUM

Protocol Modifying Article XXVI

The Government of the Netherlands deposited with the Secretary-General of the United Nations on 28 March an instrument of acceptance for Protocol 7 modifying Article XXVI. Consequently, the amendment to paragraph 4 of Article XXVI, provided for in that Protocol, became effective in respect of those contracting parties which have accepted the protocol on 28 March, 1950.

PARTIES CONTRACTANTES
Quatrième Session

SITUATION DES PROTOCOLES RELATIFS A L'ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

ADDENDUM

Protocole portant modification de l'article XXVI

Le 28 mars 1950, le Gouvernement des Pays-Bas a déposé auprès du Secrétaire général des Nations Unies l'instrument d'acceptation du protocole No 7 portant modification de l'article XXVI. En conséquence, l'amendement apporté au paragraphe 4 de l'article XXVI, en vertu dudit protocole, est entré en vigueur à l'égard des parties contractantes qui avaient accepté ledit protocole à la date du 28 mars 1950.